
 

Fastsetting av treningsavgift 
 

Innstilling: 
Styret ser ingen grunn til å øke treningsavgiftene i 2018, men ber om fullmakt til å foreta endringer 

dersom det blir nødvendig for å sikre økonomien i laget.   


